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Статья состоит из двух частей. В первой части описывается процесс аккредитации 
судебно-экспертных учреждений в Латвии, даются ссылки на стандарты и описание 
подготовки  к  аккредитации:  валидация  методов,  управление  записями 
исследований  и  другие  требования.  Вторая  часть  посвящена  вопросам 
сертификации  судебных  экспертов  в  Латвии:  описываются  программа  обучения 
кандидатов,  процесс  сертификации и  переаттестации  экспертов;  а  также реестр 
судебных экспертов.
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The  paper  consists  of  two parts.  The  first  describes  the  process  of  accreditation  of 
forensic institutions in Latvia. References to standards, preparation for accreditation and 
validation of methods is also given in the article. The second part of the article focuses on 
the  certification  of  forensic  experts  in  Latvia:  describes  the  training  program  of 
candidates,  the  process  of  certification  and  recertification  of  experts,  as  well  as  the 
national register of court experts.
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